
SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO

Z A P I S N I K

42. RADNE  SJEDNICE  SKUPŠTINE KANTONA  SARAJEVO,  
ODRŽANE 07.04.2018. GODINE SA POČETKOM RADA U 10,00 SATI

Sarajevo,maj 2018.
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Predsjedateljica Ana Babić (U daljem tekstu: Predsjedateljica) je otvorila 42. Radnu sjednicu
Skupštine Kantona Sarajevo i pozdravila sve prisutne u sali.

Uslijedilo je intoniranje državne Himne.

Sjednici su prisustvovali poslanici/zastupnici:

STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE 
1. Čelik Mirza
2. Čomor Eldar
3. Delalić Sabahudin
4. Dovadžija Amar
5. Mešanović Safet
6. Kozadra Muhamed
7. Mašović Amor
8. Prevljak Fikret

DEMOKRATSKA FRONTA – ŽELJKO KOMŠIĆ
1. Kerla Bibija

SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST – FAHRUDIN RADONČIĆ
1. Babić Ana
2. Bajrović Izudin
3. Filipović Selma
4. Marić Zvonko
5. Rađo Dževad
6. Rasim Lakota

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE
1. Srna Bajramović Srna
2. Šućur Slaviša

NAŠA STRANKA
1. Ćudić Sabina
2. Forto Edin
3. Kojović Predrag

BOSANSKA STRANKA – MIRNES AJANOVIĆ
1. Haris Pleho
2. Rasim Smajić

BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA – SEFER HALILOVIĆ
1. Halilović Semir

SAMOSTALNI POSLANICI/ZASTUPNICI
1. Aljović Hamed
2. Mekić Amel
3. Akšamija Goran
4. Dizdarević Neira
5. Bukva Sejo
6. Mehmedagić Mersiha
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7. Pindžo Mirsad
8. Vukasović Mario
9. Fahrudin Pecikoza
10. Ademović Kemal
11. Okerić Elvedin

Izostanak  sa  ove  sjednice  opravdali  su  zastupnik  Nermin  Bjelak,  a  kašnjenje  su  najavili
zastupnik Rasim Lakota, i Mario Vukasović.  

Prijedlog  dnevnog  reda  42.  Radne  sjednice  Skupštine  Kantona  Sarajevo  utvrdio  je  Kolegij
Skupštine na sjednici održanoj dana 24.04.2018.godine.

Predsjedateljica je podsjetila da je na osnovu člana 73. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo,
Kolegij  Skupštine  Kantona  Sarajevo,  dana  03.05.2018.  godine,  prihvatio  je  zahtjev  da  se
Prijedlog dnevnog reda 42. Radne sjednice, dopuni sa sljedećim tačkama:

1. Prijedlog zakona o izmjeni Zakona o komunalnoj čistoći-hitni postupak, (razmatraće se 
kao tačka 3.);

2. Prijedlog zakona o izmjeni Zakona o  komunalnim djelatnostima-hitni postupak, 
(razmatraće se kao tačka 4.);

3. Informacija privremenog upravitelja KJKP “GRAS” d.o.o. Sarajevo o realizaciji mjera 
za sanaciju i reorganizaciju KJKP „GRAS“ d.o.o. Sarajevo za period od 14.04.2018. 
godine do 25.04.2018. godine (razmatraće se kao tačka 2a.);

4. Informacija Uprave KJKP „Vodovod i kanalizacija” d.o.o Sarajevo za period od 
11.04.2018. godine do 24.04.2018. godine, sa izvještajima o radu Skupštine i Nadzornog
odbora  preduzeća (razmatraće se kao tačka 2b.);

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

Nadalje,  predsjedateljica  je  podsjetila  da  u  skladu  sa  odredbama  člana  161.  Poslovnika
Skupštine Kantona Sarajevo o prijedlozima zakona po hitnom postupku, Skupština odlučuje kao
o prethodnom pitanju prije utvrđivanja dnevnog reda. 

U  okviru  prethodnog  postupka  razmatranje  Prijedloga  zakona  o  izmjeni  Zakona  o 
komunalnoj  čistoći  je  predloženo  po  hitnom  postupku.  Uvodne  napomene  nisu  bile
potrebne, a prijavljeni za pitanja je bio zastupnik Zvonko Marić.

PREDSJEDATELJICA JE POZVALA ZASTUPNIKE DA SE IZJASNE DA LI ĆE SE
PRIJEDLOGU  ZAKONA  O  IZMJENI  ZAKONA  O  KOMUNALNOJ  ČISTOĆI
RAZMATRATI PO HITNOM POSTUPKU I NAKON IZJAŠNJAVANJA SKUPŠTINA
JE JEDNOGLASNO (23 “ZA”) PRIHVATILA DA SE OVAJ PRIJEDLOG ZAKONA
RAZMATRA PO HITNOM POSTUPKU.

Nadalje,  predloženo  je  da  se  Prijedlog  zakona  o  izmjeni  Zakona  o  komunalnim
djelatnostima razmatra po po hitnom postupku.

BEZ  UVODNIH  NAPOMENA,  ODMAH  JE  USLIJEDILO  IZJAŠNJAVANJE  O
POSTUPKU RAZMATRANJA NAVEDENOG ZAKONA I NAKON IZJAŠNJAVANJA
KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (29 “ZA”) PRIHVATILA
DA SE OVAJ PRIJEDLOG ZAKONA RAZMATRA PO HITNOM POSTUPKU.   
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Zastupnik  Mirza  Čelik  se  javio  za  riječ  i  ispred  Komisije  za  boračka  pitanja  predložio  da
Skupština usvoji Deklaraciju na okolnosti hapšenja komadanta Atifa Dudakovića.

Komentare na donošenje ove Deklaracije su imali zastupnik Slaviša Šućur i zastupnik Semir
Halilović. 

PREDSJEDATELJICA  JE  POZVALA  ZASTUPNIKE  DA  SE  IZJASNE  O
DEKLARACIJI  I  NAKON  IZJAŠNJAVANJA  KONSTATOVANO  JE  DA  JE
SKUPŠTINA  KANTONA  SARAJEVO  VEĆINOM  GLASOVA  (26  “ZA  I  7
“SUZDRŽANIH”) USVOJILA DEKLARACIJU KAKO SLIJEDI:

Na  osnovu  člana  121  Poslovnika  Skupštine  Kantona  Sarajevo  „Službene  novine  Kantona
Sarajevo“  –  Drugi  novi  prečišćeni  tekst  41/12,  15/13,  47/13,  47/15  i  48/16,  na  prijedlog
Komisije  za  boračka  pitanja,  na  42.  Radnoj  sjednici  održanoj  07.05.2018.godine,  Skupština
Kantona Sarajevo donosi

D E K L A R A C I J U

Na  okolnosti  hapšenja  ratnog  komandanta  Petog  korpusa  ARBIH,  komandanta  zajedničke
komande Vojske FBIH, dijela ratnog komandnog kadra Petog korpusa ARBIIH, i boraca. 
-Smatramo da je dug svih nas u BIH da osudimo čin lišavanja slobode ratnog komandanta Petog
korpusa  ARBIH,  komandanta  zajedničke  komande  Vojske  FBIH,  dijela  ratnog  komandnog
kadra  Petog  korpusa  ARBIIH,  i  boraca  koji  su  dali  nemjerljiv  doprinos  u  odbrambeno-
oslobodilačkom ratu. Njihovo zalaganje za samostalnost BIH kao države, i njihov doprinos u
odbrani vlastitog naroda, treba biti inspiracija za naša pokoljenja u duhu izgradnje povjerenja i
sretnije budućnosti, ali i sjećanje na nesretnu prošlost. Ova hapšenja ne predstavljaju ništa do
pukog nastavka antibosanske politike i pokušaja izjednačavanja agresora i žrtve čiji je jedini
zločin  težnja  ka  stvaranju  države  po  mjeri  svih  naroda  koji  u  njoj  žive.  Mi  kao  izabrani
predstavnici građana Kantona Sarajevo pozivamo sve institucije naše zemlje da prvilno cijene
zasluge najzaslužnijih sinova BIH bez političkog, vjerskog ili bilo kakvog drugog prizvuka u
stvaranju i očuvanju mira na prostoru naše zemlje.  Politika izjednačavanja žrtava i  agresora
nikada neće biti prihvaćena u narodu koji je dao najveću žrtvu u periodu koji je iza nas. U cilju
očuvanja tekovina BIH, te u cilju definiranja pozitivnih političkih procesa koji našu zemlju vode
međunarodnim  demokratskim  putevima  i  euroatlanskim  integracijama,  najoštrije  osuđujemo
način i postupanje kojim se heroji odbrambeno oslobodilačkog rata žele prikazati kao potpuna
suprotnost onome što oni ustvari jesu i od kojih se na ovaj način pokušava napraviti zločince i u
tome u potpunosti izbrisati trag koji su zapisali duboiko u temelje BIH. Ubijeđeni u nevinost
naših heroja zalažemo se za vladavinu zakona, i ponavljamo da ćemo u borbi za BIH stvorenu
za sve ljude koji u njoj žive i istrajati.
-Deklaracija će biti objavljena u Službenim novinama Kantona Sarajevo. 

ZA 42. RADNU SJEDNICU SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO JE JEDNOGLASNO
(27 “ZA”) USVOJILA SLJEDEĆI

 DNEVNI RED: 

1. Poslanička/zastupnička pitanja, inicijative i odgovori;
2.

a) Informacija privremenog upravitelja KJKP “GRAS” d.o.o. Sarajevo o realizaciji mjera za
sanaciju i reorganizaciju KJKP „GRAS“ d.o.o. Sarajevo za period od 14.04.2018. godine
do 25.04.2018. godine;
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b)  Informacija  Uprave  KJKP  „Vodovod  i  kanalizacija”  d.o.o  Sarajevo  za  period  od
11.04.2018. godine do 24.04.2018. godine, sa izvještajima o radu Skupštine i Nadzornog
odbora  preduzeća.

3. Prijedlog zakona o izmjeni Zakona o komunalnoj čistoći-hitni postupak;
4. Prijedlog zakona o izmjeni Zakona o  komunalnim djelatnostima-hitni   postupak;

5. Prijedlog odluke o proširenju djelatnosti Javne ustanove Srednja škola za okoliš  i
drvni dizajn na djelatnost obrazovanja odraslih;
6. Prijedlog odluke o usvajanju "Bilansa energetskih potreba Kantona Sarajevo za
2018. godinu";
7. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na nacrt sporazuma o regulisanju međusobnih
prava i obaveza radi osnivanja prava građenja u svrhu izgradnje  (rekonstrukcije)  objekta
“Austrijske kuće” između Kantona Sarajevo-Ministarstva  pravde  i  uprave,  Općine  Centar  i
Zavoda za izgradnju Kantona Sarajevo;
8. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti za zaključenje Sporazuma o definisanju
elemenata za zaključivanje Ugovora o osnivanju prava građenja radi  izgradnje  objekta  „Kosi
lift“ Ciglane;
9. Prijedlog odluke o davanju imena parku na području Općine Centar, na lokalitetu  MZ
„Park-Višnjik”
10. a) Prijedlog odluke o davanju naziva novoizgrađenoj ulici, na lokalitetu 

MZ"Blagovac" na području Općine Vogošća;
b) Prijedlog odluke o izmjeni naziva dijela ulice,  na području Općine 
Vogošća;

11. Izvještaj o radu Kantonalnog tužilaštva  Kantona Sarajevo za 2017. godinu;
12.  Izvještaj  o  radu  i  finansijskom  poslovanju,  na  koje  je  predhodno  dato  mišljenje   

ovlaštenog revizora, Kantonalnog stambenog fonda Sarajevo za 2017. godinu;
13. Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem, na koje je predhodno dato mišljenje
ovlaštenog revizora, Fonda Kantona Sarajevo za izgradnju stanova za  članove  porodica
šehida i poginulih boraca, ratne vojne invalide, demobilizirane  borce  i  prognane  osobe  za
2017. godinu;
14. Izvještaj o radu Fonda Kantona Sarajevo za izgradnju i očuvanje grobalja šehida  i
poginulih boraca, memorijalnih centara i spomen-obilježja žrtava genocida  za  period  01.01.-
31.12.2017. godine i Izvještaj o finansijskom poslovanju  za  period  01.01.-31.12.2017.
godine;
15.  Izvještaj  o  radu  i  Izvještaj  o  finansijskom  poslovanju  Zavoda  za  informatiku  i  

statistiku Kantona Sarajevo za 2017. godinu;
16. Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove za 2017. godinu 

a) "Odgojni  centar  Kantona  Sarajevo"  (Izvještaj  o  radu  sa  Izvještajem  o  finansijskom
poslovanju za 2017. godinu) sa prilozima;

b) "Porodično savjetovalište" (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za
2017. godinu) sa prilozima;

c) "Dom za  socijalno  zdravstveno  zbrinjavanje  osoba  sa  invaliditetom  i  drugih  osoba"
(Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2017. godinu) sa prilozima;

d) Dom za djecu bez roditeljskog staranja (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom
poslovanju za 2017. godinu) sa prilozima;

e) Terapijska zajednica -  Kampus Kantona Sarajevo  (Izvještaj  o radu sa Izvještajem o
finansijskom poslovanju za 2017. godinu) sa prilozima;

f) "Kantonalni  centar  za  socijalni  rad"  (Izvještaj  o  radu  sa  Izvještajem o  finansijskom
poslovanju za 2017. godinu) sa prilozima;

17. Program rada i Finansijski plan Kantonalne javne ustanove za 2018. godinu:
a) "Gerontološki centar" 
b) "Kantonalni centar za socijalni rad" ;
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c) "Dom za socijalno zdravstveno zbrinjavanje osoba sa invaliditetom i drugih osoba";
d) "Porodično savjetovalište";
e) Dom za djecu bez roditeljskog staranja;
f) "Odgojni centar Kantona Sarajevo" ;
g) Terapijska zajednica – Kampus Kantona Sarajevo;

18. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove "Služba za zapošljavanje Kantona
Sarajevo" Sarajevo za period 01.01. - 31.12.2017. godine,  sa prilozima i  Izvještaj  o izvršenju
finansijskog plana prihoda i izdataka  Javne  ustanove  "Služba  za  zapošljavanje  Kantona
Sarajevo" Sarajevo za period 01.01. - 31.12.2017. godine;
19. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada Javne ustanove „Služba  za
zapošljavanje Kantona Sarajevo“ Sarajevo za 2018. godinu;
20.  Izvještaj  o  realizaciji  Plana  povratka  u  i  iz  Kantona  Sarajevo  za  period  01.01.  -  

31.12.2017. godine, sa osvrtom na problematiku obezbjeđenja alternativnog-
privremenog smještaja i Plan povratka u i iz Kantona Sarajevo za 2018. godinu;
21. Izvještaj o stanju u oblasti zaštite civilnih žrtava rata u 2017. godini;
22. Izvještaj o stanju u oblasti zaštite porodice sa djecom u 2017. godini;
23. Izvještaj o stanju u oblasti socijalne zaštite u 2017. godini;
24. Izvještaj o stanju u oblasti zapošljavanja u Kantonu Sarajevo za 2016. godinu;
25. Izvještaj o snabdjevenosti Kantona Sarajevo lijekovima i sanitetskim materijalom  u  2017.
godini  sa posebnim osvrtom na implementaciju Liste lijekova koji se propisuju i izdaju na
teret sredstava obaveznog osiguranja kroz  funkcionisanje  Mreže  farmaceutske
djelatnosti- apoteka, sa prijedlogom mjera i aktivnosti;
26. Izvještaj o implementaciji Odluke o proširenom obimu prava za korištenje ortopedskih
pomagala, lijekova, medicinsko-sanitetskih sprava i materijala za  RVI sa  područja  Kantona
Sarajevo za 2017. godinu;
27.  Informacija  o  stepenu  realizacije  skupštinskih  zaključaka  za  čiju  je  realizaciju    

zadužena Vlada Kantona Sarajevo;

Kao informativni materijal zastupnicima je dostavljeno:
- Informacija o stanju kriminaliteta, javnog reda i mira i sigurnosti saobraćaja na području

Kantona Sarajevo za mjesec mart 2018. godine

Prije  realizacije  dnevnog  reda  razmatran  je  Zapisnik  sa  Stenogramom  sa  40.  Radne
sjednice Skupštine Kantona Sarajevo  održane 04.04. i 10.04.2018.godine i isti je Skupština
jednoglasno (27 “za) potvrdila.

AD – 1.

ZASTUPNIČKA PITANJA I INICIJATIVE

Zastupnik Dževad Rađo je podnio inicijativu kako slijedi:
“Zahvaljujem predsjedavajuća. Pozdravljam vas, sve oni koji će danas učestvovati i učestvuju u
radu naše sjednice i naravno svi koji prate našu sjednicu, da li ovdje u sali ili  putem malih
ekrana.  Ja  imam jednu zastupničku  inicijativu.  Za  život  sa  manje  boli  je  ustvari  inicijativa
Udruženja  djece  i  omladine  oboljele  od  dijabetesa  u  FBIH  koje  ima  za  cilj  da  unaprijedi
liječenje popravi kvalitet oboljelih i članova njihovih porodica. U Kantonu Sarajevo ima 154
djece s Dijabetesom tip I u dobi od 1 do 18 godina i oko 1000 mladih do 30 godina. S obzirom
da je Glukagon lijek neophodan u slučaju teških Hipoglikemija, drugim riječima nizak šećer u
krvi ispod 2,2, skinut sa esencijalne A liste lijekova i stavljen na bolničku, djeca nemaju pravo
na Glukagon. Djeca nemaju pravo na dovoljan broj inzulinskih pumpi i trakica, kontinuirane
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mjerače šećera ili airport. U Sarajevu djeca s dijabetesom imaju pravo na inzulinske pumpe ali
nema dovoljan broj pumpi.  Iako je Uredbom o ortopedskim pomagalima skupštine Kantona
Sarajevo inzulinska pumpa definisana kao trajno pomagalo ukoliko se plasira do 18 godine, nije
regulisano izdavanje  potrošnog materijala  za  pumpu,  popravka ili  zamjena  pumpe.  Rješenje
problema je  u  realizaciji  inicijative  kako bi  se  nabavile  uređaji  za  bezbolnu  i  kontinuirano
mjerenje nivoa šećera u krvi koji je u svijetu dostupan preko 20 godina, a koji podrazumijeva
nabavku  senzora  i  čitača  za  očitavanje  vrijednosti.  Potrebno  je  uputiti  zahtjev  Agenciji  za
lijekove i medicinska sredstva BIH da se senzor za kontinuirano mjerenje glukoze u krvi koji
detektuje  i  signalizira  previsoke  ili  preniske  vrijednosti  šećera  u  krvi  (nerazumljivo)  ili
odgovarajući uređaj i čitač za očitavanje vrijednosti uvrste u odgovarajući registar medicinskih
sredstava koja imaju dozvolu za promet u BIH. Imajući u vidu činjenicu da u većini europskih
zemalja  zdravstveno  osiguranje  pokriva  nabavku  tog  uređaja,  potrebno  je  da  Ministarstvo
zdravstva Kantona Sarajevo napravi reorganizaciju dijabetološke zaštite te definiše prioritete.
Jedan od prioriteta trebaju biti djeca i mladi s dijabetesom kojima treba obezbijediti dovoljan
broj inzulinskih pumpi, kontin...” 

Zastupnica Selma Filipović je postavila zastupničko pitanje:
“Zahvaljujem predsjedavajuća. Koristim priliku da pozdravim sve prisutne kao i gledaoce pored
malih ekrana. Ministar Lukić je na prethodnoj sjednici iznio podatak da su najnovija mjerenja
prisustva  teških  metala  u  čvrstim  česticama  aero  zagađenja  na  području  Kantona  Sarajevo
pokazala da nema prisustva teških metala.  Molim da mi se dostavi pomenuta Studija. Hvala
lijepo.”

Zastupnik Elvedin Okerić je podnio inicijativu i jedno pitanje:
“Zahvaljujem predsjedavajuća.  Imam jednu inicijativu i  jedno pitanje.  Pokrećemo inicijativu
prema  Vladi  Kantona  Sarajevo  da  u  okviru  raspoloživih  mogućnosti  osigura  neophodno
potrebna  finansijska  sredstva  za  troškove  odbrane  generala  Atifa  Dudakovića,  te  ratnog
komandanta Ibrahima Nadarevića. 
Obrazloženje:
Protiv gore navedenih je pokrenuta istraga od strane Tužilaštva BIH za navodna djela ratnog
zločina tokom odbrane od agresije na BIH 92-95. obzirom da su pomenuti stalno nastanjeni u
Kantonu Sarajevo duži niz godina, smatramo nadležnu Vladu Kantona Sarajevo za osiguranje
dijela  finansijskih  sredstava  za  njihovu  odbranu.  Molim  skupštinu  da  se  izjasni  po  ovoj
inicijativi.
Zatim pitanje: Pitanje se odnosi na Vladu Kantona Sarajevo također. Svjedoci smo povećanog
priliva izbjeglica sa Bliskog istoka, koji u sve većem  broju dolaze u Sarajevo. Među njima je
veliki  broj  male  djece,  beba,  ali  i  osoba kojima  treba  medicinska  pomoć.  Šta  je  konkretno
učinjeno da se pomogne ovim unesrećenim ljudima i da im se olakša privremeni boravak na
području  Kantona  Sarajevo?  Kako  Vlada  Kantona  Sarajevo  planira  reagovati  na  ovaj
humanitarni  ali  i  sigurnosni  izazov?  S  obzirom da  ne  postoji  nikakva  koordinacija  između
graničnih prelaza i imigracionog centra koji nije u stanju primiti i zbrinuti sve ove ljude. Imajući
u  vidu  nalaze  međunarodnih  eksperata  i  organizacija  za  migracije  koje  narednih  sedmica  i
mjeseci predviđaju još veći broj izbjeglica iz ratom pogođenih područja Bliskog istoka, koji svoj
put u Zapadnu Evropu nalaze preko BIH, i Sarajeva. Sljedeća pitanja glase:

 Da li je Vlada Kantona Sarajevo odredila finansijska sredstva za pomoć izbjeglicama,
hrana, ćebad, hrana za bebe, medicinska pomoć i slično?

 Da li je planirano da se pokriju troškovi medicinske ekipe na lokalitetu parka kod Inat
kuće?

 Na koji  način  i  gdje  Vlada  Kantona  Sarajevo  planira  smjestiti  ove  ljude?  To  jeste
izmjestiti na prigodniju sigurnosnu lokaciju od ove na kojoj se nalaze u centru grada? I
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koje su to sigurnosne mjere koje će preduzeti na održavanju reda i sigurnosti, posebno u
ovim zonama gdje se nalazi veliki broj ovih unesrećenih ljudi?

Obrazloženje :
Građani BIH su prije 25 godina proživljavali sličnu golgotu i stoga dobro znamo šta znači biti
izbjeglica, šta znači ostati bez najmilijih i biti u tuđoj zemlji. Stoga naša ljudska i profesionalna
obaveza kao zakonodavnog izvršnog tijela da na najbolji način odgovorimo na ovu situaciju i
pomognemo ovim ljudima koliko  to  možemo,  ali  i  da osiguramo nesmetan  život  građana i
turista Kantona Sarajevo u narednom periodu, posebno imajući u vidu da se veći talas izbjeglica
tek očekuje. Zahvaljujem.”

Zastupnica Bibija Kerla je postavila zastupnička pitanja kako slijedi:
“Pozdravljam sve prisutne u sali, također gledaoce pored malih ekrana, upravo ovo moje prvo
pitanje se odnosi na ovo što je moj kolega Okerić radio, međutim, ja ću ga bez obzira na to što je
on iznio, iznijeti ću i ja svoje sad što se tiče ovog pitanja. Ja postavljam pitanje šta se dešava
preko puta Vijećnice?
Obrazloženje:
može li ministar ili bilo ko iz Vlade Kantona Sarajevo odgovoriti šta se to dešava u parku preko
puta Vijećnice gdje se nalazi veliki broj izbjeglica kojima uopšte nije tu mjesto? Zašto se ne
nađe adekvatan smještaj za te ljude, a ne da stanovnici tog dijela žive u strahu i ne smiju svoju
djecu pustiti vani. Taj dio grada je postao ruglo jer odgovorni okreću glavu od sve veće najezde
izbjeglica koje ne samo da se ne ponašaju neodgovorno prema našoj imovini nego su postali
agresivni i prema nama domaćinima, ali i prema velikom broju turista koji dolaze u naš grad.
Neka me neko pogrešno ne razumu i  mi smo bili  u istoj  situaciji  ali  smo svugdje u svijetu
primani u izbjegličke centre a ne u parkove. Bila sam prije par dana kod tih ljudi odnijela im
nešto hrane i higijene, međutim hranu su pojeli a higijenu nisu mogli upotrijebiti jer nemaju
uslova za to. Ljudi moji ako se ovako nastavi, uskoro ćemo u gradu imati bolesti svih vrsta jer se
već sada pri dolasku ne Vijećnicu osjeti miris koji ne dolikuje ni jednom glavnom gradu. Imam
osjećaj da neko namjerno gura te ljude u taj park da bi se izazvao haos u gradu. Imamo toliko
napuštenih objekata u Sarajevu i okolini da vrlo brzo možemo riješiti taj problem, mada mi se
čini  da  ga  neko  namjerno  ne  želi  rješavati.  Molim  usmeni  ali  i  pismeni  odgovor  od  onih
odgovornih koji mogu da daju odgovore. 

Dalje imam sljedeće pitanje za ministricu zdravstva. Dokle ste došli sa rješavanjem problema
stanovnika  Crnog vrha na Marin Dvoru.  I  da kažem obrazloženje,  na 40.sjednici  Skupštine
kantona Sarajevo postavila sam pitanje u vezi problema koje imaju stanovnici ovog dijela grada,
a u vezi Centra za odvikavanje od droge. Dobila sam informaciju da je stanje sve gore i gore i da
su stanovnici tog dijela grada riješili da izađu pred Vladu i medije kako bi tražili da se ovaj
Centar premjesti  na drugu lokaciju koja ima uslove za to. Molim ministricu da da usmeni i
pismeni odgovor na ovo pitanje.
I  još  bih  samo  pitala  da  li  su  stručni  saradnici  koji  su  postavljeni  mimo  Zakona,  bivšeg
premijera, ostavili materijale sadašnjem premijeru ili su to ponijeli sa sobom? Hvala lijepo.

Zastupnik Edin Forto je podnio sljedeću inicijativu:
“Zahvaljujem.  Dobar  dan svima.  Ja  imam jednu zastupničku  inicijativu  prema Ministarstvu
privrede, ministru. Tražim da se poništi postupak odabira privatnog partnera, za javno privatno
partnerstvo na projektu zamjena i ugradnja led svjetiljki i sistema upravljanja javnom rasvjetom
na području Kantona Sarajevo. Navest ću tri ključna razloga zbog kojih ovo zahtjeva, a pokušat
ću  u  ovom kratkom vremenu  i  objasniti  o  čemu  se  radi.  Radi  se  o  projektu  zamjene  svih
svjetiljki  javne  rasvjete  u  Kantonu Sarajevo novom tehnologijom led  svijetiljki  od  kojih se
očekuju velike  uštede  na troškovima energije  i  održavanja.  To je  nešto što   bi  mi  svakako
podržali.  Međutim samom pozivu za projekat koji će biti  javno privatno partnerstvo gdje se
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očekuje od privatnog partnera da nabavi i ugradi i vodi cijeli sistem dok se ne ostvare određene
uštede, naišli smo na nekoliko nelogičnosti od kojih ću ja pomenuti samo tri. Prva nelogičnost je
da je ključni kriterij za odabir privatnog partnera za ovaj projekat koji se u vrijednosti mjeri
desetinama  miliona  maraka.  Ključni  kriterij  je  najjeftinija  cijena.  U  projektima  energijske
efikasnosti  kakav je ovaj, nemoguće je da se samo današnja cijena gleda kao kriterij.  Dakle
može se desiti da neko ponudi skuplju rasvjetu koja će na značajno kraćem periodu uštediti više
nego ono što se  ponudi  kao najjeftinije  u ovom trenutku.  Dakle,  ovo je  ključno i  ovo je u
evropskoj praksi. Ključno je ono što bi moralo biti period povrata investicije. Znači za koliko
godina ili mjeseci će se vratiti uložena sredstva a ne ko je u tom trenutku jeftiniji. Može se vrlo
realno desiti da je neko skuplji danas ali  da značajno brže vrati  investiciju od nekog ako je
jeftiniji. Dakle ovo je nešto zbog čega ovaj javni poziv mora biti ponovljen. Drugi kriterij je
činjenica da je ono što je u pozivu navedeno, da svaki ponuđač mora imati u posljednjih pet
godina minimalno 30 miliona maraka prometa, što ni jedna firma u BIH ne zadovoljava. Dakle o
tome je već bilo riječi,  ministar je već davao neka obrazloženja, ali molim vas da razmotrite
činjenicu da trošio desetine miliona naših para, na nešto što niko u BIH ne može ponuditi. Dakle
ovaj kriterij se mora izmijeniti. I još ću sada samo skratiti, pošto ostajem bez vremena, ovakvi
projekti, energetske efikasnosti se uvijek finansiraju iz pred pristupnih fondova.

Zastupnica Mersiha Mehmedagić je podnijela sljedeće:
“Hvala uvažena predsjedavajuća. Pozdravljam sve prisutne kao i građane Kantona Sarajevo koji
prate današnje zasjedanje. Najprije ću proslijediti inicijativu podnesenu Ministarstvu za boračka
pitanja na sjednici održanoj 04.04.2018 godine Fondu Kantona Sarajevo za izgradnju i očuvanje
grobalja šehida i poginulih boraca, Memorijalnih centara  i spomen obilježja žrtava genocida te
Komisiji  za  obilježavanje,  čuvanje  i  njegovanje  historijskih  događaja  i  ličnosti  te  molim
Ministarstvo da istima dostavi zaprimljenu inicijativu sa svim prilozima, novinski članci, isjeći
iz monografija i video snimak. Zastupničku inicijativu upućujem Ministarstvu za obrazovanje,
nauku i mlade prema informacija iz medija od 03. maja 2018 godine u OŠ “Edhem Mulabdić”
otkriveni su slučajevi samopotvrđivanja kod učenika kao rezultat opasne Internet igrice. Molim
resorno  Ministarstvo  da  mi  dostavi  kompletnu  informaciju  o  ovom slučaju  te  o  poduzetim
mjerama, kako bi djeca ali i roditelji bili svjesni opasnosti koje vrebaju na Internetu tražim od
Ministarstva da u suradnji sa KJU Porodično savjetovalište  te pedagozima i psiholozima u OŠ
organizuje stručnu edukaciju kako bi se nivo svijesti o ovom problemu povećao kod svih aktera
u obrazovnom procesu. Informacija da je među učenicima jednog od 7 razreda navedene OŠ
popularna igra samopovrijeđivanja urezivanjem simbola po tijelu, alarmantan je podatak. Nivo
svijesti naših učenica o sigurnosti korištenja Interneta je nešto o čemu bi obrazovne ali i ostale
stručne ustanove trebale više govoriti. Stepen ovisnosti mladih o Internetu je takođe problem
kojem se sve više bave zemlje koje su nam uzor u kvalitetu obrazovanja. Navedenu inicijativu
pokrećem kako bi se  školska djeca izložena  ovoj  vrsti  nasilja tretirala  stručno i  sa  dužnom
pažnjom,  a  sveprisutnu  ovisnost  mladih  o  Internetu  prevenirala.  I  također  Ministarstvu  za
obrazovanje nauku i mlade upućujem zastupničko pitanje. Molim Ministarstvo da mi odgovori
na  koji  način  će  se  realizirati  uvođenje  obavezne  prakse  u  srednjim  šk9olama  i  na
visokoškolskim ustanovama u Kantonu Sarajevo? Da li će se time povećati opterećenost učenika
odnosno studenata, hoće li povećanje udjela prakse rezultirati smanjenjem fonda sati nastave,
odnosno ETCS bodova kod određenih predmeta.  Hoće li  reduciranje nastavnog sadržaja biti
rezultat analize efekata dosadašnjih reformi obrazovnog sistema na svim nivoima kako ne  bi
bio ugrožen kvalitet nastave i da li će zbog eventualnog smanjenja fonda sati nastave pojedini
predmetni profesori ostati bez norme? Hvala.”

Zastupnik Mario Vukasović je podnio zastupnička pitanja kako slijedi:
“Zahvaljujem predsjedavajuća. Prije svega iskoristio bih priliku da pozdravim sve prisutne kao i
gledaoce  koji  prate  današnju  sjednicu,  ja  imam  pripremljeno  tri  zastupnička  pitanja,  jednu
inicijativu, pročitat ću vam jedno pitanje, ostalo ću predati.  Pregledavajući web portal javnih
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nabavki  u  Kantonu  Sarajevo,  na  web  portalu  javnih  nabavki  12  i  19.04.  objavljene  su
informacije da je Služba za zajedničke poslove potpisala ugovor o nabavci dva vozila, škode i
renoa, u vrijednosti od 46.000 KM i 23.000 KM. S obzirom da su škode Octavia vozila koja
voze ministri u Vladi Kantona Sarajevo, ja bih zamolio da mi predstavnik Vlade ili ministar koji
nabavlja automobil informiše zašto se nabavlja automobil upravo sada zašto se uopće nabavlja
novi automobil kada znamo da Vlada posjeduje i ministri posjeduju svoja vozila koja koriste, a
pogotovo pet mjeseci pred izbore i kraj mandata. Totalno nesuvislo.
Inicijativa,  s  obzirom da  je  poznato  da  smo  prilikom usvajanja  Strategije  razvoja  Kantona
Sarajevo do 2020 godine usvojili zaključak koji nalaže evaluaciju iste strategije na kraju svake
godine,  a  s  obzirom da  do  sada  nismo  imali  priliku  razgovarati  o  onome  što  je  urađeno,,
predlažemo da se na idućem dnevnom redu nađe točka evaluacija strategije razvoja Kantona
Sarajevo do 2020 godine. Smatram da je neophodno da napravimo ovaj presjek i raspravljamo o
onome  što  je  do  sada  urađeno,  jer  moramo  znati  da  li  Vlada  Kantona  Sarajevo  u  svom
dosadašnjem radu pratila strategiju razvoja kantona koju smo usvojili upravo na ovoj sjednici.
Dostavit  ću  još  dva pitanja.  I  imam tri  pitanja  koja  mi  nisu  odgovorena,  i  njih  ću također
dostaviti službama. Zahvaljujem.”

Zastupnica Neira Dizdarević je podnijela sljedeće:
“Hvala predsjedavajuća. Također pozdravljam sve prisutne u sali kao i gledatelje ispred malih
ekrana.  Za danas  imam više zastupničkih  pitanja  i  inicijativa.  Pročitat  ću dva  pitanja.  Prvo
pitanje pa evo na tragu onoga što su već moje kolege i kolegice prethodnici govorili, a ustvari to
je još jedan dokaz da se zaista radi o gorućem problemu. Ja ću zamoliti za konkretne i ukoliko je
moguće usmene odgovore danas nadležnih.  Za ministra  MUP-a da li  Ministarstvo raspolaže
podacima o broju migranata iz kojih zemalja dolaze, kakvi su njihovi planovi daljeg kretanja i
koje aktivnosti konkretno MUP Kantona Sarajevo poduzima sa ciljem očuvanja javnog reda i
mira u našem kantonu. I za Vladu, pa može predstavnik Vlade odgovoriti da li je Vlada Kantona
Sarajevo uopšte na jednoj od svojih sjednica razmatrala do danas ovu problematiku. Ukoliko
jeste, koji su zaključci, koji su planirani konkretne aktivnosti kako bi se izbjeglice zbrinule na
odgovarajući način kako bi im se obezbijedile neophodne potrepštine za život; hrana, higijena,
smještaj.  Drugo  zastupničko  pitanje,  već  sam  o  njemu  govorila,  upućivala  Ministarstvu
obrazovanja, dobila odgovor sada upućujem Ministarstvu zdravstva Kantona Sarajevo. Upoznati
smo da je sredinom mjeseca marta proglašena epidemija morbila u Istočnom Sarajevu. Sada
imamo informacije  da je  početkom mjeseca  maja  također  proglašena  epidemija  na  teritoriji
grada Banjaluke i  imajući  naravno u vidu da se radi o izuzetno zaraznom oboljenju, sa čak
smrtnim ishodima u zemljama u regionu, postoji  opasnost realno od pojave bolesti  u našem
kantonu. Moje pitanje glasi da li Ministarstvo zdravstva poduzima određene aktivnosti sa ciljem
prevencije i bar ublažavanja posljedica eventualne epidemije,  odnosno da li smo spremni za
eventualnu epidemiju morbila u našem kantonu. Toliko. Hvala.”

Zastupnik Zvonko Marić je dao komentar na dostavljeni odgovor i podnio sljedeći inicijativu:
“Zahvaljujem predsjedavajuća.  Zahvaljujem se i  ministru  Lukiću na vrlo promptnom brzom
odgovoru na moje zastupničko pitanje, ali izražavam nezadovoljstvo zbog sadržaja odgovora na
njega. I molim da se moje kolege zastupnici o mojoj inicijativi o održavanju posebne sjednice
tematske  sjednice  vezano  za  zaštitu  okoliša  izjasne  i  da  na  taj  način  iskažemo  da  li  smo
opredijeljeni za takvo nešto da se unaprijedi ova oblast života a sve u skladu sa člankom 106 i
213 Poslovnika skupštine Kantona Sarajevo. U odgovoru se pominje kantonalni  plan zaštite
okoliša koji je postavio neke ciljeve čija realizacija će koštati vrtoglavih 220 miliona KM, a već
u odgovoru ministar Lukić najavljuje njegovo ažuriranje. KEAP je jako ogroman element, od
dokumenta oprostite, a sami građani nisu mogli učestvovati u njegovoj izradi, čak i pojedina
udruženja  su  ignorisanja  pri  tome.  I  ja  također  smatram  da  samo  prisustvo  teških  metala,
kadmijuma da ne nabrajam i da ne oduzimam vrijeme, i olova čije dejstvo znamo kumulativno i
da ne obrazlažem medicinske i svake druge aspekte ovoga problema, svjedoci smo da naprosto
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zagađenosti koju smo doživljavali svojevremeno kao krizu, a također moram kazati i to da je
uglavnom čini mi se svodi se to na pomoć svevišnjeg da nam pošalje vjetar i kišu zbog onoga
što  se  dešava  u  Kantonu Sarajevo,  posebno  u  zimskim mjesecima.  Ne bih  pridavao  veliko
vrijeme  obrazlaganju  svega  ovoga.  Inicijativu  su  zastupnici  dobili.  Mislim  da  ne  smijemo
dozvoliti sebi kao zastupnici kao ljudi, da našim potomcima ostavljamo kontaminiranu sredinu u
kojoj će živjeti ako smo već kontaminirani politički, ne moramo to uraditi i što se tiče sredine. I
zbog  toga  mislim  da  je  to  nepošteno,  u  najmanju  ruku  nečasno,  i  to  me  asocira  ne  jednu
svojevremenu izjavu patrijarha Pavla kada se borio sa svojim vladikama Artemijem, Atanasijem
i Anfilohijem, u smislu podržavanja nečovječnog postupanja i on je tada rekao budimo ljudi ako
nismo Srbi. I ja bih parafrazirao u skladu s tim tu rečenicu budimo ljudi iako smo zastupnici i
učinimo  nešto  za  pokoljenja  koja  dolaze.  Drugo  moje  pitanje  odnosi  se  na  čini  mi  se
dugogodišnje više mjesečno.”

Zastupnik Predrag Kojović je podnio inicijativu kako slijedi:
“Zahvaljujem predsjedavajuća. Upućujem jednu inicijativu koju bih uputio prije svega premijeru
jer se odnosi na nekoliko resornih ministarstava a i zbog razloga što premijer ima diskreciono
pravo da u kvartalnom periodu na osnovu svoje odluke dodijeli sredstva koja bi u potpunosti na
neki način zadovoljila ovu inicijativu. Radi se o inicijativi koju smo vijećnici Naše stranke već
pokrenuli u Starom Gradu i Općina Stari Grad se uključila u ovaj projekat, a to je da e  na neki
način  obnovi  Bistrik  kula,  opservatorija  astronomska  koja  je  služila  Astronomskom društvu
Orion. Astronomsko društvo Orion je pravni nasljednik  onoga što smo prije rata imali i što se
zvalo Univerzitetsko astronomsko društvo Orion. I radi se o jednom objektu koji je izgrađen
prije rata i služio je, bila su dva teleskopa, i za posmatranje i sada je grupa entuzijasta koja želi
zaista da vrati nauku i da djeci u OŠ i srednjim  školama mogućnost i da na ovaj način stiču
važna znanja. Odlučio je da napravi jedan projekat koji zaista izgleda jako dobro i ne bi koštao
puno novaca. Mi smo ovu inicijativu sa svi potrebnim finansijskim i tehničkim detaljnima već
dostavili sekretaru skupštine pa neću ulaziti sada u te detalje, ali bih zaista molio premijeru da
nam na idućoj sjednici odgovorite da li prihvatate da uđete u ovaj projekat obnove AD Orion,
odnosno Bistrik kule, jer ukoliko vi niste spremni da to uradite, mi ćemo tražiti  neke druge
načine, jer smatramo da je ovo izuzetno važno. Hvala.”

Zastupnica Segmedina Srna Bajramović je podnijela inicijativu kako slijedi:
“Zahvaljujem  predsjedavajuća.  Pozdravljam  sve  prisutne,  ja  danas  također  imam  jednu
inicijativu  i  to  za  održavanje  tematske  sjednice  na  temu  demografija  Kantona  Sarajevo  i
refleksije  na budućnost,  stanje  i  izazovi  i  mjere.  Obrazloženje:  Zavod za planiranje  razvoja
Kantona Sarajevo uradio je demografsku studiju za period od 2003 do 2012 godine gdje je
stanovništvo Kantona Sarajevo bilježilo najveći stopu rasta na području FBIH od 1% prosječno
godišnje. U odnosu na 2003.godinu, učešće sarajevskog stanovništva u FBIH se povećalo sa
17,3% na  18,8  % u  2012.  u  navedenoj  Studiji  sarajevski  kantona  sa  prosječnom gustinom
naseljenosti  od 345 stanovnika po km2 najgušće je naseljeni kanton u FBIH preko 3,8 puta
iznad prosječne gustine naseljenosti FBIH. Istovremeno je jedan oh manjih kantona sa učešćem
od 4,9 % površine u ukupnoj površini FBIH. Prema projekcijama u toj studiji Kanton Sarajevo
je 2017. trebao imati oko 466.830 stanovnika, odnosno za oko 65.556 više nego 2003 godine.
Uzimajući u obzir gore navedene brojeve 2017 godine Kanton Sarajevo je trebao imati učešće
od 19,9% u ukupnom stanovništvu FBIH,. U novoj studiji te iste institucije a period 2013-2017
konstatovano  je  kako  sredinom  2017  godine  na  području  Kantona  Sarajevo  živi  umjesto
planiranih  466.000  živi  418.542  stanovnika,  što  je  za  oko  50.000  ljudi  manje.  Mislim  da
prethodni podaci dovoljno jasno ukazuju da višegodišnje analize potvrđuju negativne trendove u
demografiji Kantona Sarajevo. Sve navedeno se mogli vidjeli i o po drugim indikatora kao što
su natalitet i broj  upisane djece u prve razrede. Stanje dodatno otežava činjenica da smo i sve
starije  društvo  što  sa  aspekta  razvoja  i  socijalne  dimenzije  dodatno  dugoročno  usložnjava
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održivost rfondova zasnovanih na principima solidarnosti. Možda će neko lagati kao statistika
nije tačna ili nešto o slično, ali mislim da mi kao dogovorni ljudi moramo ozbiljno analizirati
problem,  definisati  okvire  prioriteta   djelovanja,  sistematizovati,  mjere  i  pratiti  rezultate  na
adekvatan način. Tematsku sjednicu vidim upravo u smislu političke mobilizacije struke koju
imamo  i  institucionalnog  integrisanja  svih  kantonalnih  kapaciteta  na  problemu  koji  je
kompleksan i po uzrocima i po posljedicama. Demografija nije i ne smije biti  ideologija, ni
lijeva ni desna. Briga o demografskim procesima u većini zemalja s dobrom demografskom
slikom čini.”

Zastupnik Semir Halilović je postavio sljedeća zastupnička pitanja:
“Hvala predsjedavajuća. Nekoliko je pitanja. Samo ću preletiti radi gledalaca kroz njih. Prvo je
za  Ministarstvo  obrazovanja  Vlade  Kantona  Sarajevo,  dakle  u  prijedlogu  Budžeta  za  2018
godinu kao i na skupštinskoj sjednici o Prijedlogu budžeta i nakon glasanja i prije glasanja o
budžetu  napomenuto  je da će se  u razrezu  Ministarstva obrazovanja Kantona Sarajevo naći
finansijska sredstva za rad i funkcionisanje Udruženja “Dajte nam šansu” koje se bavi pomoći
osobama  sa  posebnim  potrebama.  Moje  pitanje  Ministarstvu  odnosno  ministru  da  li  se  ta
sredstva nalaze tamo, da li su zaista kako je i rečeno na sjednici skupštine Kantona Sarajevo
rezervisana za ovo Udruženje koje se inače bavi pomoći porodicama preko 400 porodica koje
imaju članove sa posebnim potrebama, i ako jeste da li su sredstva do sada realizovana?
To je prvo pitanje. Drugo je Inicijativa za MUP Kantona Sarajevo i prošle i pretprošle godine
sam inicirao i ove ću nešto u prepravljenom obliku da se na dva područja u Kantonu Sarajevo to
su Vilsonovo šetalište i Vrelo Bosne postave sigurnosne kamere na tri ulaza, odnosno jedan na
Vrelo Bosne, šetalište  Aleja,  druga dvije kamere na ulazima u Visonovo šetalište iz prostog
razloga što su dva gotovo jedina šetališta u Kantonu Sarajevo, što se na njima nalaze hiljade
ljudi, a što tokom vikenda doslovno desetine auta krše zabranu kretanja motornim vozilima tim
područjima i definitivno i uznemiravaju i prave rizik za djecu koja se tamo nalaze. Ta sredstva
zaista nisu skupa, ja ne tražim da se pokrije nikada čitava dionica ovih aleja, odnosno ššetnica
već da se pokriju samo ulazi kako bi se mogla registrovati auta koja krše zabranu i naplatiti
uredno kazna. Treća inicijativa je za Ministarstvo socijalne politike Kantona Sarajevo, prošle
godine sam uputio dvije  inicijative  za izmjenu Zakona o socijalnoj  politici.  Obje inicijative
prihvaćene. Rečeno bit će proslijeđeno skupštini Kantona Sarajevo izmjene Zakona još uvijek
nisu došle pa samo da pitam dokle je to. Hvala lijepo.”

Zastupnik Hamed Aljović je postavio zastupničko pitanje kako slijedi:
“Zahvaljujem predsjedavajuća. Selamim i pozdravljam sve prisutne. Moje zastupničko pitanje je
upućeno prema Agenciji za zaštitu ličnih podataka u BIH. Molim Agenciju za zaštitu ličnih
podataka da mi odgovori da li  je član 3. stav 2. točka d) Pravilnika o izboru,  imenovanju i
razrješenje direktora u osnovnim školama u Kantonu Sarajevo u skladu sa zakonom o zaštiti
ličnih podataka. Zahvaljujem.” 

Zastupnik Amel Mekić je postavio pitanja kako slijedi:
“Hvala vam predsjedavajuća. Pozdravljam premijera, ministre, zastupnike, službe, goste, medije
i naravno gledaoce ispred TV ekrana. Imam dva pitanja, prvo pitanje je za ministra gospodina
Nenadića.  Kada  će  Zakon  o  lokalnoj  samoupravi?  Obrazloženje:  pripremljeno  je  nekoliko
verzija ovog Zakona, Ministarstvo je pripremilo određena rješenja, zbog čega sada sve to stoji? 
Pitanja  za ministra  gospodina Šabića,  može odgovoriti  i  premijer  Zolj,  koliki  su prihodi  od
karata na Bjelašnici od karata od vertikalnog transporta. Obrazloženje: najuspješnija sezona na
Jahorini ikada. Prihodi samo od karata iznose 5,3 miliona KM. Pa me interesuje koliko su to
uradili u našoj firmi ZOI? Hvala.”
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Zastupnik Eldar Čomor je postavio pitanja kako slijedi:
“Uvažena  predsjedavajuća,  dopredsjedavajući,  premijeru,  članovi  Vlade,  kolegice  i  kolege
zastupnice  i  zastupnici,  imam  dva  kratka  pitanja  prema  Vladi  Kantona  Sarajevo,  svim
ministarstvima,  kantonalnim  javnim  ustanovama,  preduzećima,  fondovima,  zavodima,
direkcijama, samostalnim kantonalnim upravama, a pitanja su:
-Da li su sistematizacijom radnih mjesta obuhvaćena prava i uzeti u obzir slijepe i slabovidne
osobe?
-Koliko  je  slijepih  i  slabovidnih  osoba  uposleno  u  vašoj  upravnoj  organizaciji  te  na  kojim
radnim mjestima?
Obrazloženje ukratko: Svjesni smo Konvencija o pravima slijepih i slabovidnih osoba, Zakona
itd, li čini mi se da se zakoni i konvencije slabo primjenjuju pa da vidimo na odgovorima svih
upravnih organizacija šta se dešava na terenu. Hvala.”

Ministrica za rad,  socijalnu politiku,  izbjeglice i  raseljena lica Amela  Dautbegović,  ministar
komunalne  privrede  i  infrastrukture  Senad  Hasanspahić,  ministar  pravde  i  uprave  Mario
Nenadić,ministar Muharem Šabić i premijer Adem Zolj su dali odgovore na zastupnička pitanja
koja su tražila usmeni odgovor. 

U nastavku obavljeno je  izjašnjavanje po inicijativama koje su podnijeli  zastupnici  Zvonko
Marić i Elvedin Okerić.

Na prijedlog zastupnika Zvonke Marića Skupština  je većinom glasova (26 “za” I 1 “protiv”)
usvojila   inicijativu  o  održavanju  posebne  tematske  sjednice  o  zaštiti  okoliša  na  području
Kantona Sarajevo.”

Ministar  za  boračka pitanja  Muharem Fišo  informisao je  Skupštinu  vezano za  zastupničku
Inicijativu Elvedina Okerića da je Vlada je na vanrednoj sjednci donijela Zaključak: 

1. Odobrava se preraspoređivanje sredstava Tekuće rezerve u iznosu od 200.000 KM na
poziciju  Ministartva  za  boračka  pitanja  Kantona  Sarajevo  razdjel  13,  glaav  01,
potrošačka jedinica  oo1 ekonomski  kod DAM021, Tekući  transferi  pojedincima.  Pod
stavom troškovi advokata za osumnjičene pripadnike ARBIH i MUP-a RBIH. 

2. Sredstva  iz  tačke  1  će  se  doznačiti  u  korist  krajnjeg  korisnika  uz  donošenje
odgovarajućih odluka ili potpisivanjem odgovorajućeg sporazuma.

3. Za  realizaciju  ovog  zaključka  zadužuje  se  Ministarstvo  za  broačka  pitanja  Kantona
Sarajevo,  Ministarstvo  finansija  Kantona  Sarajevo  o  čemu  će  se  izvijestiti  Vlada
Kantona Sarajevo. 

Na prijedlog zastupnika Elvedina Okreića Skupština je jednoglasno (29 “za”) usvojila
inicijativu “da se u okviru raspoloživih mogućnosti osiguraju neophodno potrebna finansijska
sredstva  za  troškove  odbrane  generala  Atifa  Dudakovića  i  ratnog  komadanta  Ibrahima
Nadarevića”.

AD – 2. 

A)  INFORMACIJA  PRIVREMENOG  UPRAVITELJA  KJKP  “GRAS”  D.O.O.
SARAJEVO O REALIZACIJI  MJERA ZA SANACIJU I  REORGANIZACIJU KJKP
„GRAS“  D.O.O.  SARAJEVO  ZA  PERIOD  OD  14.04.2018.  GODINE  DO  25.04.2018.
GODINE;
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B)  INFORMACIJA  UPRAVE  KJKP  „VODOVOD  I  KANALIZACIJA”  D.O.O
SARAJEVO  ZA  PERIOD  OD  11.04.2018.  GODINE  DO  24.04.2018.  GODINE,  SA
IZVJEŠTAJIMA O RADU SKUPŠTINE I NADZORNOG ODBORA  PREDUZEĆA
 prelazimo na ovu prvu Informaciju, a to je:

a) 
Uvodne napomene podnio je ministar saobraćaja Mujo Fišo i nakon njegovog kraćeg izlaganja
jedini diskutant bio je zastupnik Zvonko Marić. 

PREDSJEDATELJICA  JE  ZAKLJUČILA  RASPRAVU  I  KONSTATOVALA  DA  JE
INFORMACIJA PRIMLJENA K ZNANJU.

b) 
Uvodne napomene po Informaciji Uprave KJKP „Vodovod i kanalizacija”d.o.o Sarajevo podnio
je ministar komunalne privrede i infrastrukture Senad Hasanspahić. 

Nakon  uvodnih  napomena  predsjedateljica  je  otvorila  prostor  za  pitanja  i  diskusiju,  a
prijavljenih  zastupnici  su  bili  sljedeći:  Amel  Mekić,   Zvonko  Marić,  Mario  Vukasović  i
Segmedina Srna Bajramović.  Na pitanja zastupnika odgovore su dali  ministar  Hasanspahić i
menadžer KJKP “VIK” Puriš Esnef.  

NAKON ISCRPLJENE LISTE PRIJAVLJENIH ZA DISKUSIJU PREDSJEDATELJICA
JE  ZAKLJUČILA  RASPRAVU  I  KONSTATOVALA  DA  JE  INFORMACIJA
PRIMLJENA K ZNANJU.

AD – 3.

PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENI ZAKONA O  KOMUNALNOJ ČISTOĆI po hitnom
postupku.

Prijedlog zakona su zastupnici dobili u dopunskom materijalu.

ZA PITANJA I DISKUSIJU NIJE BILO PRIJAVLJENIH PA JE PREDSJEDATELJICA
POZVALA  ZASTUPNIKE  DA  PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU
ZAKONA O IZMJENI ZAKONA O  KOMUNALNOJ ČISTOĆI.

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA   VEĆINOM  GLASOVA  (22  “ZA”,10  “PROTIV”  I  1  “SUZDRŽAN”)
DONIJELA OVAJ ZAKON.

AD – 4.

PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENI ZAKONA O  KOMUNALNIM DJELATNOSTIMA

Prijedlog zakona su zastupnici dobili  kao dopunski materijal.
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ZA PITANJA I DISKUSIJU NIJE BILO PRIJAVLJENIH PA JE PREDSJEDATELJICA
POZVALA  ZASTUPNIKE  DA  PRISTUPE   IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU
ZAKONA O IZMJENI ZAKONA O KOMUNALNIM DJELATNOSTIMA.

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA   VEĆINOM  GLASOVA  (22  “ZA”,9  “PROTIV”  I  2  “SUZDRŽANA”)
DONIJELA OVAJ ZAKON.

AD - 5.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  PROŠIRENJU  DJELATNOSTI  JAVNE  USTANOVE
SREDNJA  ŠKOLA  ZA  OKOLIŠ  I  DRVNI  DIZAJN  NA  DJELATNOST
OBRAZOVANJA ODRASLIH

Prijedlog odluke su zastupnici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministar za obrazovanje, nauku i mlade Elvir Kazazović je podnio uvodne napomene po ovom
Prijedlogu odluke.

Nakon  uvodnih  napomena  jedini  prijavljeni  za  pitanja  po  ovom  Prijedlogu  odluke  bili  su
zastupnik Mario Vukasović i zastupnica Mersiha Mehmedagić.

S OBZIROM DA NIJE VIŠE BILO PRIJAVLJENIH ZA PITANJA ILI  DISKUSIJU
PREDSJEDATELJICA  JE  POZVALA  ZASTUPNIKE  DA  PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  PROŠIRENJU  DJELATNOSTI
JAVNE  USTANOVE  SREDNJA  ŠKOLA  ZA  OKOLIŠ  I  DRVNI  DIZAJN  NA
DJELATNOST OBRAZOVANJA ODRASLIH.

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (32 “ZA”) DONIJELA  OVU ODLUKU. 

AD – 6.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  USVAJANJU  "BILANSA  ENERGETSKIH  POTREBA
KANTONA SARAJEVO ZA 2018. GODINU"

Prijedlog odluke su zastupnici dobili uz poziv za sjednicu.

Ministar privrede Muhamer Šabić je podnio uvodne napomene po ovom Prijedlogu odluke i
nakon njegovog izlaganja predsjedateljica je otvorila prostor za pitanja.

Prvi sa liste prijavljenih bio je zastupnik Goran Akšamija a nakon njega riječ su dobili zastupnik
Mario Vukasović, zastupnik Zvonko Marić, zastupnik Slaviša Šućur i zastupnica Bibija Kerla.

Nakon  iscrpljene  liste  prijavljenih  za  diskusiju  zastupnici  su  pozvani DA  PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  USVAJANJU  "BILANSA
ENERGETSKIH POTREBA KANTONA SARAJEVO ZA 2018. GODINU".
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NAKON IZJAŠNJAVANJA  KONSTATOVANO JE DA JE  SKUPŠTINA VEĆINOM
GLASOVA (19 “ZA”, 4 “PROTIV” I 5 “SUZDRŽANO”) DONIJELA  OVU ODLUKU. 

AD – 7.

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA NACRT SPORAZUMA O
REGULISANJU  MEĐUSOBNIH  PRAVA  I  OBAVEZA  RADI  OSNIVANJA  PRAVA
GRAĐENJA  U  SVRHU  IZGRADNJE  (REKONSTRUKCIJE)  OBJEKTA
“AUSTRIJSKE  KUĆE”  IZMEĐU  KANTONA  SARAJEVO  -  MINISTARSTVA
PRAVDE  I  UPRAVE,  OPĆINE CENTAR  I  ZAVODA  ZA  IZGRADNJU KANTONA
SARAJEVO

Prijedlog odluke su zastupnici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministar  pravde  i  uprave  Mario  Nenadić  je  podnio  uvodne  napomene  po  ovom Prijedlogu
odluke.

Zastupnik  Edin  Forto  je  sugerisao  dopunu  ovog  Prijedloga  odluke  i  njegova  sugestija  je
prihvaćena. 
“Ovaj  dio  koji  pripada  kantonu,  ako  kažete  da  će  to  biti  za  aktivnosti  edukativne  djece  i
omladine, molim vas, da to napišete u sporazumu jer kada stoji iza druge aktivnosti otvara se
prostor za nešto što mi trenutno ne kontrolišemo, a što nije bila namjera. 
To je znači u stavu 3). i Član 2 stav 5) ovdje ima jedna greška, ja ću ga pročitati.
Dakle: “Nakon prestanka prava građenja, Zavod postaje vlasnik izgrađenog objekta Austrijske
kuće u skladu sa članom, ukoliko se strane drukčije ne dogovore”. 
Mislim da bi ovdje mogla samo točka biti prije ovoga u skladu s članom. I da se ovo drugo
može brisati jer onda je vrlo mnogo precizinije.” 

NAKON  ZAKLJUČIVANJA  DISKUSIJE  PREDSJEDATELJICA  JE  POZVALA
ZASTUPNIKE  DA  PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O
DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA  NACRT  SPORAZUMA  O  REGULISANJU
MEĐUSOBNIH  PRAVA  I  OBAVEZA  RADI  OSNIVANJA  PRAVA  GRAĐENJA  U
SVRHU  IZGRADNJE  (REKONSTRUKCIJE)  OBJEKTA  “AUSTRIJSKE  KUĆE”
IZMEĐU KANTONA SARAJEVO - MINISTARSTVA PRAVDE I UPRAVE, OPĆINE
CENTAR I ZAVODA ZA IZGRADNJU KANTONA SARAJEVO.

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (29 “ZA”) DONIJELA  OVU ODLUKU. 

AD – 8.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  ZA  ZAKLJUČENJE
SPORAZUMA O DEFINISANJU ELEMENATA ZA ZAKLJUČIVANJE UGOVORA O
OSNIVANJU  PRAVA  GRAĐENJA  RADI  IZGRADNJE  OBJEKTA  „KOSI  LIFT“
CIGLANE

Prijedlog odluke su zastupnici dobili uz poziv za sjednicu.
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Jedini prijavljeni diskutant bio je zastupnik Edin Forto koji je ocijenio pohvalnim donošenje
ovog Prijedloga odluke. 

S OBZIROM  DA NIJE ILO PRIJAVLJENIH ZA DISKUSIJU PREDSJEDATELJICA
JE  POZVALA  ZASTUPNIKE  DA  PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU
ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  ZA  ZAKLJUČENJE  SPORAZUMA  O
DEFINISANJU  ELEMENATA  ZA  ZAKLJUČIVANJE  UGOVORA  O  OSNIVANJU
PRAVA GRAĐENJA RADI IZGRADNJE OBJEKTA „KOSI LIFT“ CIGLANE.

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (29 “ZA”) DONIJELA  OVU ODLUKU. 

AD – 9. 

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  IMENA  PARKU  NA  PODRUČJU  OPĆINE
CENTAR, NA LOKALITETU MZ „PARK-VIŠNJIK”

Prijedlog odluke su zastupnici dobili uz poziv za sjednicu.

S  OBZIROM  DA  NIJE  BILO  PRIJAVLJENIH  ZA  PITANJA  I  DISKUSIJU
PREDSJEDATELJICA  JE  POZVALA  ZASTUPNIKE  DA  PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  DAVANJU  IMENA  PARKU  NA
PODRUČJU OPĆINE CENTAR, NA LOKALITETU MZ „PARK-VIŠNJIK”.

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA  (30 “ZA”)DONIJELA  OVU ODLUKU. 

AD - 10.

A. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU NAZIVA NOVOIZGRAĐENOJ ULICI, NA
LOKALITETU MZ"BLAGOVAC" NA PODRUČJU OPĆINE VOGOŠĆA;
B. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI NAZIVA DIJELA ULICE,  NA PODRUČJU
OPĆINE VOGOŠĆA.

a)
PO  OVOM  PRIJEDLOGU  ODLUKE  NIJE  BILO  PITANJA  I  DISKUSUJE  PA  SU
ZASTUPNICI  POZVANI  DA  PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU
ODLUKE  O  DAVANJU  NAZIVA  NOVOIZGRAĐENOJ  ULICI,  NA  LOKALITETU
MZ"BLAGOVAC" NA PODRUČJU OPĆINE VOGOŠĆA.

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (29 “ZA”) DONIJELA  OVU ODLUKU. 

b)
PRIJAVLJENIH  ZA  PITANJA  I  DISKUSIJU  PO  OVOM  PRIJEDLOGU  ODLUKE
NIJE  BILO  PA  JE  PREDSJEDATELJICA  POZVALA  ZASTUPNIKE  NA
IZJAŠNJAVANJE O PRIJEDLOGU ODLUKE O IZMJENI NAZIVA DIJELA ULICE,
NA PODRUČJU OPĆINE VOGOŠĆA.
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NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA (30 “ZA”)DONIJELA  OVU ODLUKU. 

AD - 11.

IZVJEŠTAJ O RADU KANTONALNOG TUŽILAŠTVA KANTONA SARAJEVO ZA
2017. GODINU

Izvještaj su zastupnici dobili uz poziv za sjednicu. 

Kolegiju Kantona Sarajevo se obratio Muriz Memić sa zahtjevom za obraćanje i njegov zahtjev
je prihvaćen. Predsjedateljica je pozvala gospodina Memića da se obrati Skupštini.

Uvodne  napomene  podnio  je  ministar  pravde  i  uprave  Mario  Nenadić  a  nakon  njegovog
izlaganja u diskusiji po ovom Izvještaju su učestvovali sljedeći zastupnici/zastupnice:  Predrag
Kojović, Elvedin Okerić, Bibija Kerla, Segmedina Srna Bajramović,  Zvonko Marić i Mirsad
Pindžo.  

AD – 12.

IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU, NA KOJE JE PREDHODNO
DATO  MIŠLJENJE  OVLAŠTENOG  REVIZORA,  KANTONALNOG  STAMBENOG
FONDA SARAJEVO ZA 2017. GODINU 

Izvještaj su zastupnici dobili uz poziv za sjednicu.

U diskusiji  po ovom Izvještaju učestvovali  su zastupnik Goran Akšamija,  zastupnica  Neira
Dizdarević, zastupnica Segmedina Srna Bajramović i zastupnik Zvonko Marić.

Direktor Kantonalnog stambenog Fonda Adnan Efendić je dao odgovore na pitanja zastupnika.

PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE  ISCRPLJENA  LISTA
PRIJAVLJENIH ZASTUPNIKA ZA DISKUSIJU PA JE POZVALA ZASTUPNIKE DA
PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O  IZVJEŠTAJU  O  RADU  I  FINANSIJSKOM
POSLOVANJU,  NA  KOJE  JE  PREDHODNO  DATO  MIŠLJENJE  OVLAŠTENOG
REVIZORA,  KANTONALNOG  STAMBENOG  FONDA  SARAJEVO  ZA  2017.
GODINU.

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA  VEĆINOM  GLASOVA  (20  “ZA”,  4  “PROTIV”  I  3  “SUZDRŽANA”)
DALA SAGLASNOST  SAGLASNOST NA OVAJ IZVJEŠTAJ. 

AD – 13.

IZVJEŠTAJ  O  RADU  SA  FINANSIJSKIM  IZVJEŠTAJEM,  NA  KOJE  JE
PREDHODNO DATO MIŠLJENJE OVLAŠTENOG REVIZORA, FONDA KANTONA
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SARAJEVO  ZA  IZGRADNJU  STANOVA  ZA  ČLANOVE  PORODICA  ŠEHIDA  I
POGINULIH BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE BORCE I
PROGNANE OSOBE ZA 2017. GODINU

Izvještaj su zastupnici dobili uz poziv za sjednicu.

Učesnici u raspravi po ovoj tački dnevnog reda bili su zastupnik Edin Forto i zastupnik Elrad
Čomor. 

S  OBZIROM  DA  NIJE  BILO  PRIJAVLJENIH  ZA  DISKUSIJU,  ZASTUPNICI  SU
POZVANI   DA  PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O  IZVJEŠTAJU  O  RADU  SA
FINANSIJSKIM  IZVJEŠTAJEM,  NA  KOJE  JE  PREDHODNO  DATO  MIŠLJENJE
OVLAŠTENOG  REVIZORA,  FONDA  KANTONA  SARAJEVO  ZA  IZGRADNJU
STANOVA  ZA  ČLANOVE  PORODICA ŠEHIDA I  POGINULIH BORACA,  RATNE
VOJNE  INVALIDE,  DEMOBILIZIRANE  BORCE  I  PROGNANE  OSOBE  ZA  2017.
GODINU.

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA VEĆINOM GLASOVA (25 “ZA” I 5 “PROTIV”) DALA SAGLASNOST
NA OVAJ IZVJEŠTAJ. 

AD – 14.

IZVJEŠTAJ O RADU FONDA KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJU I OČUVANJE
GROBALJA  ŠEHIDA  I  POGINULIH  BORACA,  MEMORIJALNIH  CENTARA  I
SPOMEN-OBILJEŽJA ŽRTAVA GENOCIDA ZA PERIOD 01.01.-31.12.2017. GODINE
I  IZVJEŠTAJ  O  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  ZA  PERIOD  01.01.-31.12.2017.
GODINE

Izvještaj su zastupnici dobili uz poziv za sjednicu. 

PO OVOM IZVJEŠTAJU NIJE BILO PRIJAVLJENIH ZA PITANJA I DISKUSIJU PA
JE  PREDSJEDATELJICA  POZVALA  ZASTUPNIKE  DA  PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU  O  IZVJEŠTAJU  O  RADU  FONDA  KANTONA  SARAJEVO  ZA
IZGRADNJU  I  OČUVANJE  GROBALJA  ŠEHIDA  I  POGINULIH  BORACA,
MEMORIJALNIH  CENTARA  I  SPOMEN-OBILJEŽJA  ŽRTAVA  GENOCIDA  ZA
PERIOD 01.01.-31.12.2017. GODINE I IZVJEŠTAJ O FINANSIJSKOM POSLOVANJU
ZA PERIOD 01.01.-31.12.2017. GODINE.

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (31”ZA”) USVOJILA OVAJ IZVJEŠTAJ.

AD – 15.

IZVJEŠTAJ O RADU I IZVJEŠTAJ O FINANSIJSKOM POSLOVANJU  ZAVODA ZA
INFORMATIKU I STATISTIKU KANTONA SARAJEVO ZA 2017. GODINU

Ovaj  Izvještaj  su zastupnici  dobili  uz poziv za sjednicu A Skupština je  odlučila  da se ovaj
Izvještaj razmatra bez uvodnih napomena. 
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U diskusiji  po  ovom Izvještaju  o  radu  i  finansijskom poslovanju  Zavoda  za  informatiku  i
statistiku Kantona Sarajevo za 2017. godinu učestvovali su sljedeći zastupnici Elvedin Okerić,
Sejo Bukva i  Zvonko Marić.

NAKON ISCRPLJENE LISTE PRIJAVLJENIH ZA DISKUSIJU PREDSJEDATELJICA
JE POZVALA  ZASTUPNIKE DA  SE IZJASNE O OVOM  IZVJEŠTAJU  I  NAKON
IZJAŠNJAVANJA  KONSTATOVANO  JE  DA  (17  “ZA”,  7  “PROTIV”  I  6
“SUZDRŽANIH”) SKUPŠTINA NIJE PODRŽALA NAVEDENI IZVJEŠTAJ.

Izražena  je  sumnja  u  glasanje  pa  je  pojedinačno  izjašnjavanje  po  ovom  Izvještaju  provela
sekretarka po ovlaštenju Almira Kulovac Šetkić:
 
1.Ademović Kemal – ZA
2.Akšamija Goran - ZA
3.Aljović Hamed – SUZDRŽAN 
4.Babić Ana – PROTIV
5.Bajrović Izudin - PROTIV
6.Bjelak Nermin – ZA
7.Bukva Sejo - ZA
8.Čelik Mirza - ODSUTAN
9.Čomor Eldar - ODSUTAN
10. Ćudić Sabina - ZA
11.Delalić Sabahudin – ZA
12.Dizdarević Neira – ZA
13.Dovadžija Amar – SUZDRŽAN 
14.  Filipović Selma – PROTIV
15.  Forto Edin - ZA
16.  Halilović Semir - ODSUTAN
17.  Kerla Bibija - SUZDRŽANA
18.  Kojović Predrag - ZA
19.  Kozadra Muhamed – ZA
20.  Lakota Rasim - PROTIV
21.  Marić Zvonko - PROTIV
22.  Mašović Amor – SUZDRŽAN 
23.  Mehmedagić Mersiha – ZA
24.  Mekić Amel – ZA
25.  Mešanović Safet – SUZDRŽAN 
26.  Okerić Elvedin – ZA
27.  Pecikoza Fahrudin - PROTIV
28.  Pindžo Mirsad - ZA
29.  Pleho Haris - ODSUTAN
30.  Prevljak Fikret - ZA
31.  Rađo Dževad – PROTIV 
32.  Smajić Rasim - ODSUTAN
33.  Srna-Bajramović Segmedina - PROTIV
34.  Šućur Slaviša - ODSUTAN
35.  Vukasović Mario – ZA
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NAKON  POJEDINAČNOG  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE
KONSTATOVALA  DA  SKUPŠTINA  NIJE  DALA   SAGLASNOST  NA  OVAJ
IZVJEŠTAJ. 

Nakon realizacije ove tačke dnevnog reda određena je pauza u trajanju od 30 minuta.

NASTAVAK NAKON PAUZE

AD – 16.

IZVJEŠTAJ  O  POSLOVANJU  KANTONALNE  JAVNE  USTANOVE  ZA  2017.
GODINU 

a) "Odgojni centar Kantona Sarajevo";
b) "Porodično savjetovalište";
c) "Dom za socijalno zdravstveno zbrinjavanje osoba sa invaliditetom i drugih osoba";
d) Dom za djecu bez roditeljskog staranja ;
e) Terapijska zajednica - Kampus Kantona Sarajevo;
f) "Kantonalni centar za socijalni rad";

Ove Izvještaje su zastupnici dobili uz poziv za sjednicu.

Prijedlog predsjedateljice da se obavi jedinstvena rasprava a izjašnjavanje pojedinačno za svaku
javnu ustanovu Skupština je prihvatila. 

Ministrica za rad, socijalnu politiku, izbjeglice i raseljena lica Amela Dautbegović je podnijela
uvodne napomene po Izvještajima o poslovanju javnih ustanova iz oblasti socijale navedenih od
a) do f). 

Prva na listi prijavljenih za pitanja po ovim Izvještajima bila je zastupnica Bibija Kerla a nakon
nje riječ su dobili zastupnik Zvonko Marić i zastupnica Srna Bajramović Segmedina.  
Na pitanja zastupnika odgovore su dali direktor JU Kantonalni centar za socijalni rad Adnan
Podžo i direktor JU Dom za djecu bez roditeljskog staranja Saudin Đurđević. 

Nakon iscrpljene liste prijavljenih zastupnika za diskusiju predsjedateljica je pozvala zastupnike
da pristupe pojedinačnom izjašnjavanju za svaku ustanovu. 

A)
ZASTUPNICI SU PRISTUPILI IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU O POSLOVANJU
ZA 2017. GODINU KJU "ODGOJNI CENTAR KANTONA SARAJEVO".

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA VEĆINOM GLASOVA (24 “ZA” I 3 “SUZDRŽANA”) USVOJILA OVAJ
IZVJEŠTAJ.

B)
ZASTUPNICI SU PRISTUPILI IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU O POSLOVANJU
ZA 2017. GODINU KJU "PORODIČNO SAVJETOVALIŠTE".
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NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA VEĆINOM GLASOVA (27 “ZA” I 3 “SUZDRŽANA”) USVOJILA OVAJ
IZVJEŠTAJ.

C)
ZASTUPNICI SU PRISTUPILI IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU O POSLOVANJU
ZA 2017. GODINU KJU "DOM ZA SOCIJALNO ZDRAVSTVENO ZBRINJAVANJE
OSOBA SA INVALIDITETOM I DRUGIH OSOBA". 

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA VEĆINOM GLASOVA (22 “ZA” I 8 “SUZDRŽANIH”)USVOJILA OVAJ
IZVJEŠTAJ.

D)
ZASTUPNICI SU PRISTUPILI IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU O POSLOVANJU
ZA 2017. GODINU KJU  “DOM ZA DJECU BEZ RODITELJSKOG STARANJA”.

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA
SKUPŠTINA (9  “ZA”,  3  “PROTIV” I  18  “SUZDRŽANIH”)  NIJE USVOJILA OVAJ
IZVJEŠTAJ.

E)
ZASTUPNICI SU PRISTUPILI IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU O POSLOVANJU
ZA  2017.  GODINU  KJU  "  TERAPIJSKA  ZAJEDNICA  -  KAMPUS  KANTONA
SARAJEVO ".

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA
SKUPŠTINA  (15  “PROTIV”  I  14  “SUZDRŽANIH”)NIJE  USVOJILA  OVAJ
IZVJEŠTAJ.

F)
ZASTUPNICI SU PRISTUPILI IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU O POSLOVANJU
ZA 2017. GODINU JU  „KANTONALNI CENTAR ZA SOCIJALNI RAD“ .

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA
SKUPŠTINA (4  “ZA”,  4  “PROTIV” I  20  “SUZDRŽANIH”)  NIJE USVOJILA OVAJ
IZVJEŠTAJ.

AD – 17. 

PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN KANTONALNE JAVNE USTANOVE ZA
2018. GODINU

a) "Gerontološki centar" 
b) "Kantonalni centar za socijalni rad" ;
c) "Dom za socijalno zdravstveno zbrinjavanje osoba sa invaliditetom i drugih

osoba";
d) "Porodično savjetovalište";
e) Dom za djecu bez roditeljskog staranja;
f) "Odgojni centar Kantona Sarajevo" ;
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g) Terapijska zajednica – Kampus Kantona Sarajevo

Ministrica za rad, socijalnu politiku, izbjeglice i raseljena lica Amela Dautbegović je podnijela
uvodne napomene po programima rada i finansijskim planovima javnih ustanova navedenih od
a) do g). 

Jedini diskutant po ovim programima rada i finansijskim planovima javnih ustanova iz oblasti
socijale bila je zastupnica Sabina Ćudić.

Predsjedateljica pozvala zastupnike na izjašnjavanje za svaku javnu ustanovu pojedinačno.

a)
ZASTUPNICI  SU  PRISTUPILI  IZJAŠNJAVANJU  O  PROGRAMU  RADA  SA
FINANSIJSKIM PLANOM KJU  "GERONTOLOŠKI CENTAR" ZA 2018. GODINU

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA VEĆINOM GLASOVA (19 “ZA” I 5 “PROTIV”) USVOJILA PROGRAM
RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM KJU "GERONTOLOŠKI CENTAR" ZA 2018.
GODINU

b)
ZASTUPNICI  SU  PRISTUPILI  IZJAŠNJAVANJU  O  PROGRAMU  RADA  SA
FINANSIJSKIM PLANOM JU  „KANTONALNI CENTAR ZA SOCIJALNI RAD“ ZA
2018.GODINU.

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA VEĆINOM GLASOVA (20 “ZA” I 5 “PROTIV”) USVOJILA PROGRAM
RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM JU  „KANTONALNI CENTAR ZA SOCIJALNI
RAD“ ZA 2018.GODINU

c)
ZASTUPNICI  SU  PRISTUPILI  IZJAŠNJAVANJU  O  PROGRAMU  RADA  SA
FINANSIJSKIM  PLANOM  KJU  "DOM  ZA  SOCIJALNO  ZDRAVSTVENO
ZBRINJAVANJE  OSOBA  SA  INVALIDITETOM  I  DRUGIH  OSOBA"  ZA  2018.
GODINU

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA VEĆINOM GLASOVA (22 “ZA” I 5 “PROTIV”) USVOJILA PROGRAM
RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM KJU "DOM ZA SOCIJALNO ZDRAVSTVENO
ZBRINJAVANJE  OSOBA  SA  INVALIDITETOM  I  DRUGIH  OSOBA"  ZA  2018.
GODINU

d)
ZASTUPNICI  SU  PRISTUPILI  IZJAŠNJAVANJU  O  PROGRAMU  RADA  SA
FINANSIJSKIM  PLANOM  KJU  "PORODIČNO  SAVJETOVALIŠTE"  ZA  2018.
GODINU

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA VEĆINOM GLASOVA (22 “ZA” I 5 “PROTIV”) USVOJILA PROGRAM
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RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM KJU "PORODIČNO SAVJETOVALIŠTE" ZA
2018. GODINU.

e)
ZASTUPNICI  SU  PRISTUPILI  IZJAŠNJAVANJU  O  PROGRAMU  RADA  SA
FINANSIJSKIM PLANOM KJU  DOM ZA DJECU BEZ RODITELJSKOG STARANJA
ZA 2018. GODINU.

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA VEĆINOM GLASOVA (21 “ZA” I 5 “PROTIV”) USVOJILA PROGRAM
RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM KJU DOM ZA DJECU BEZ RODITELJSKOG
STARANJA ZA 2018. GODINU.

f)
ZASTUPNICI  SU  PRISTUPILI  IZJAŠNJAVANJU  O  PROGRAMU  RADA  SA
FINANSIJSKIM PLANOM KJU "ODGOJNI CENTAR KANTONA SARAJEVO" ZA
2018. GODINU

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA VEĆINOM GLASOVA (22 “ZA” I 5 “PROTIV”) USVOJILA PROGRAM
RADA  SA  FINANSIJSKIM  PLANOM  KJU  "ODGOJNI  CENTAR  KANTONA
SARAJEVO" ZA 2018. GODINU.

g)
ZASTUPNICI  SU  PRISTUPILI  IZJAŠNJAVANJU  O  PROGRAMU  RADA  SA
FINANSIJSKIM  PLANOM  JU  TERAPIJSKA  ZAJEDNICA  –  KAMPUS  KANTONA
SARAJEVO ZA 2018. GODINU

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA VEĆINOM GLASOVA (21 “ZA” I 5 “PROTIV”) USVOJILA PROGRAM
RADA  SA  FINANSIJSKIM  PLANOM  JU  TERAPIJSKA  ZAJEDNICA  –  KAMPUS
KANTONA SARAJEVO ZA 2018. GODINU.

AD – 18.

IZVJEŠTAJ  O  RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JAVNE  USTANOVE
"SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO" SARAJEVO ZA PERIOD
01.01.  -  31.12.2017.  GODINE,  SA  PRILOZIMA  I  IZVJEŠTAJ  O  IZVRŠENJU
FINANSIJSKOG PLANA PRIHODA I IZDATAKA JAVNE USTANOVE "SLUŽBA ZA
ZAPOŠLJAVANJE  KANTONA  SARAJEVO"  SARAJEVO  ZA  PERIOD  01.01.  -
31.12.2017. GODINE

Izvještaj su zastupnici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministrica za rad, socijalnu politiku, raseljena lica i izbjeglice Amela Dautbegović je podnijela
uvodne napomene po Izvještaju o radu i  finansijskom poslovanju Javne ustanove Služba za
zapošljavanje Kantona Sarajevo. 
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Zastupnik Mario Vukasović i zastupnica Segmedina Srna Bajramović su bili jedini diskutanti po
ovoj  tački  dnevnog  reda.  Nakon  zaključene  rasprave  uslijedilo  je  izjašnjavanje  po  ovom
Izvještaju. Skupštini se obratio i direktor Službe Mahir Lokvančić.

ZASTUPNICI  SU  PRISTUPILI  IZJAŠNJAVANJU  O  IZVJEŠTAJU  O  RADU  I
FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JAVNE  USTANOVE  "SLUŽBA  ZA
ZAPOŠLJAVANJE  KANTONA  SARAJEVO"  SARAJEVO  ZA  PERIOD  01.01.  -
31.12.2017. GODINE.

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA  NIJE  USVOJILA  (17  “ZA”,7  “PROTIV”  I  2  “SUZDRŽANA”)  OVAJ
IZVJEŠTAJ. 

IZRAŽENA  JE  SUMNJA  U  GLASANJE  PA  JE  USLIJEDILO  POJEDINAČNO
IZJAŠNJAVANJE  ZASTUPNIKA  PO  OVOM  IZVJEŠTAJU  I  NAKON
IZJAŠNJAVANJA  KONSTATOVANO  JE  DA  JE  SKUPŠTINA  USVOJILA  OVAJ
IZVJEŠTAJ SA 18 “ZA”, 7 “PROTIV” I 3 “SUZDRŽANA”). 

POJEDINAČNO  IZJAŠNJAVANJE  ZASTUPNIKA  PO  IZVJEŠTAJUO  RADU  I
FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JAVNE  USTANOVE  "SLUŽBA  ZA
ZAPOŠLJAVANJE  KANTONA  SARAJEVO"  SARAJEVO  ZA  PERIOD  01.01.  -
31.12.2017. GODINE:

1.Ademović Kemal – ODSUTAN
2.Akšamija Goran - SUZDRŽAN
3.Aljović Hamed – ZA
4.Babić Ana – ZA
5.Bajrović Izudin - ZA
6.Bjelak Nermin – ZA
7.Bukva Sejo - PROTIV
8.Čelik Mirza - ZA
9.Čomor Eldar - ZA
10. Ćudić Sabina - PROTIV
11.Delalić Sabahudin – ZA
12.Dizdarević Neira –PROTIV
13.Dovadžija Amar – ZA 
14.  Filipović Selma – ZA
15.  Forto Edin - PROTIV
16.  Halilović Semir - ODSUTAN
17.  Kerla Bibija - SUZDRŽANA
18.  Kojović Predrag - ODSUTAN
19.  Kozadra Muhamed – ZA
20.  Lakota Rasim - ZA
21.  Marić Zvonko - ZA
22.  Mašović Amor – ODSUTAN 
23.  Mehmedagić Mersiha – ODSUTNA
24.  Mekić Amel – ODSUTAN
25.  Mešanović Safet – ZA
26.  Okerić Elvedin – SUZDRŽAN
27.  Pecikoza Fahrudin - ZA
28.  Pindžo Mirsad - PROTIV
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29.  Pleho Haris - ZA
30.  Prevljak Fikret - ZA
31.  Rađo Dževad – ZA 
32.  Smajić Rasim - ZA
33.  Srna-Bajramović Segmedina - PROTIV
34.  Šućur Slaviša - ODSUTAN
35.  Vukasović Mario – PROTIV

AD – 19.

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA JAVNE
USTANOVE  „SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO“ SARAJEVO
ZA 2018. GODINU

Prijedlog odluke su zastupnici dobili uz poziv za sjednicu.

S  OBZIROM  DA  NIJE  BILO  DISKUSIJE  ZASTUPNICI  SU  PRISTUPILI
IZJAŠNJAVANJU   IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  DAVANJU
SAGLASNOSTI  NA  PROGRAM  RADA  JAVNE  USTANOVE   „SLUŽBA  ZA
ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO“ SARAJEVO ZA 2018. GODINU.

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA  USVOJILA  (19  “ZA”,  4  “PROTIV”  I  1  “SUZDRŽAN”)   OVAJ
IZVJEŠTAJ.

AD – 20.

IZVJEŠTAJ O REALIZACIJI PLANA POVRATKA U I IZ KANTONA SARAJEVO ZA
PERIOD  01.01.   -   31.12.2017.  GODINE,   SA  OSVRTOM  NA  PROBLEMATIKU
OBEZBJEĐENJA  ALTERNATIVNOG  -PRIVREMENOG  SMJEŠTAJA  I  PLAN
POVRATKA U I IZ KANTONA SARAJEVO ZA 2018. GODINU

Izvještaj su zastupnici dobili uz poziv za sjednicu.
Zastupnici  su  odlučili  da  nisu  potrebne  uvodne  napomene  od  strane  predlagača  ovog
Izvještaja.

S OBZIROM DA NIJE BILO PRIJAVLJENIH ZA DISKUSIJU PREDSJEDATELJICA
JE POZVALA  ZASTUPNIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU  O IZVJEŠTAJU  O
REALIZACIJI  PLANA  POVRATKA  U  I  IZ  KANTONA  SARAJEVO  ZA  PERIOD
01.01.-31.12.2017.  GODINE, SA OSVRTOM NA PROBLEMATIKU OBEZBJEĐENJA
ALTERNATIVNOG  -PRIVREMENOG  SMJEŠTAJA  I  PLAN  POVRATKA  U  I  IZ
KANTONA SARAJEVO ZA 2018. GODINU.

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (25 “ZA”) USVOJILA  OVAJ IZVJEŠTAJ. 
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AD – 21.

IZVJEŠTAJ O STANJU U OBLASTI ZAŠTITE CIVILNIH ŽRTAVA RATA U 2017.
GODINI

Izvještaj su zastupnici dobili uz poziv za sjednicu.

PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  NEMA  PRIJAVLJENIH  ZA
DIKSUSIJU  PA  JE  POZVALA  ZASTUPNIKE  DA  PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O
IZVJEŠTAJU O STANJU U OBLASTI ZAŠTITE CIVILNIH ŽRTAVA RATA U 2017.
GODINI.

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (25 “ZA”) USVOJILA  OVAJ IZVJEŠTAJ. 

AD – 22.

IZVJEŠTAJ  O  STANJU  U  OBLASTI  ZAŠTITE  PORODICE  SA  DJECOM  U  2017.
GODINI

Izvještaj su zastupnici dobili uz poziv za sjednicu.

S  OBZIROM  DA  NIJE  BILO  PRIJVALJENIH  ZA  PITANJA  I  DISKUSIJU
PREDSJEDATELJICA  JE  POZVALA  ZASTUPNIKE  DA  PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU O STANJU U OBLASTI ZAŠTITE PORODICE SA
DJECOM U 2017. GODINI.

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (25 “ZA”) USVOJILA  OVAJ IZVJEŠTAJ. 

AD – 23. 

IZVJEŠTAJ O STANJU U OBLASTI SOCIJALNE ZAŠTITE U 2017. GODINI

Izvještaj su zastupnici dobili uz poziv za sjednicu.

Jedini diskutant po ovom Izvještaju bila je zastupnica Sabina Ćudić.

NAKON  DISKUSIJE  I  OBRAĆANJA  MINISTRICE  DAUTBEGOVIĆ
PREDSJEDATELJICA  JE  POZVALA  ZASTUPNIKE  DA  PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU O STANJU U OBLASTI SOCIJALNE ZAŠTITE U
2017. GODINI.

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA  VEĆINOM  GLASOVA  (25  “ZA”,  1  “PROTIV”  I  2  “SUZDRŽANA”)
USVOJILA  OVAJ IZVJEŠTAJ. 
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AD – 24.

IZVJEŠTAJ O STANJU U OBLASTI ZAPOŠLJAVANJA U KANTONU SARAJEVO ZA
2016. GODINU

Izvještaj su zastupnici dobili uz poziv za sjednicu.

Diskutanti po ovoj tački dnevnog reda bili su zastupnik Zvonko Marić, zastupnica Segmedina
Srna Bajramović i zastupnik Mirsad Pindžo.

PREDSJEDATELJICA  JE  POZVALA  ZASTUPNIKE  DA  PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU  O  IZVJEŠTAJU  O  STANJU  U  OBLASTI  ZAPOŠLJAVANJA  U
KANTONU SARAJEVO ZA 2016. GODINU.

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA
SKUPŠTINA  NIJE USVOJILA ( 16 “ZA” I 10 “SUZDRŽANIH”) OVAJ IZVJEŠTAJ. 

AD – 25.

IZVJEŠTAJ  O  SNABDJEVENOSTI  KANTONA  SARAJEVO  LIJEKOVIMA  I
SANITETSKIM MATERIJALOM U 2017.  GODINI  SA POSEBNIM OSVRTOM NA
IMPLEMENTACIJU LISTE LIJEKOVA KOJI SE PROPISUJU I IZDAJU NA TERET
SREDSTAVA  OBAVEZNOG  OSIGURANJA  KROZ  FUNKCIONISANJE  MREŽE
FARMACEUTSKE  DJELATNOSTI-  APOTEKA,  SA  PRIJEDLOGOM  MJERA  I
AKTIVNOSTI

Izvještaj su zastupnici dobili uz poziv za sjednicu.

U diskusiji po ovom Izvještaju učestvovali su zastupnik Eldar Čomor, zastupnik Mirsad Pindžo,
zastupnik Goran Akšamija i zastupnica Segmedina Srna Bajramović. 

PREDSJEDATELJICA  JE  ZAKLJUČILA  RASPRAVU  I  ZASTUPNICI  SU
PRISTUPILI  IZJAŠNJAVANJU  O IZVJEŠTAJU  O  SNABDJEVENOSTI  KANTONA
SARAJEVO LIJEKOVIMA I SANITETSKIM MATERIJALOM U 2017. GODINI  .

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA VEĆINOM GLASOVA (24 “ZA” I 1 “SUZDRŽAN”) USVOJILA  OVAJ
IZVJEŠTAJ. 

AD – 26.

IZVJEŠTAJ O IMPLEMENTACIJI ODLUKE O PROŠIRENOM OBIMU PRAVA ZA
KORIŠTENJE  ORTOPEDSKIH  POMAGALA,  LIJEKOVA,  MEDICINSKO-
SANITETSKIH  SPRAVA  I  MATERIJALA  ZA  RVI  SA  PODRUČJA  KANTONA
SARAJEVO ZA 2017. GODINU

Izvještaj su zastupnici dobili uz poziv za sjednicu.

2828



Uvodnih  napomena  i  diskusije  po  ovom  Izvještaju  nije  bilo  pa  je  odmah  uslijedilo
izjašnjavanje. 

PREDSJEDATELJICA  JE  POZVALA  ZASTUPNIKE  DA  PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU O IMPLEMENTACIJI ODLUKE O PROŠIRENOM
OBIMU  PRAVA  ZA  KORIŠTENJE  ORTOPEDSKIH  POMAGALA,  LIJEKOVA,
MEDICINSKO-SANITETSKIH  SPRAVA  I  MATERIJALA  ZA  RVI  SA  PODRUČJA
KANTONA SARAJEVO ZA 2017. GODINU

NAKON  IZJAŠNJAVANJA  PREDSJEDATELJICA  JE  KONSTATOVALA  DA  JE
SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (24 “ZA”) USVOJILA OVAJ IZVJEŠTAJ. 

AD – 27.

INFORMACIJA  O  STEPENU  REALIZACIJE  SKUPŠTINSKIH  ZAKLJUČAKA  ZA
ČIJU JE REALIZACIJU ZADUŽENA VLADA KANTONA SARAJEVO

S obzirom da su iscrpljene sve tačke dnevnog reda predsjedateljica Ana Babić je u 19,25
sati zaključila rad na 42. Radnoj sjednici Skupštine Kantona Sarajevo. 

Zapisnik izradila: 

Jasminka Deliahmetović

Po ovlaštenju

              S E K R E T A R                                             P R E D S J E D A T E LJ I C A

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO

Almira Kulovac Šetkić, dipl. Pravnik                                      Prof. Ana Babić
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